
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki, Kultury 

i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 11 lutego 2015r. 

 
Miejsce spotkania: pokój Rady Miejskiej w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
Spotkanie prowadził przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy 
Rady Miejskiej w Barczewie Pan Adam Dowgiałło. 
  
Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Wniosek dotyczący połączenia imprez: Barczewianin Roku oraz Anioły Sukcesu. 
2. Działalność Centrum Kultury i Promocji Gminy. 
3. Pismo z W-M Związku Piłki nożnej dotyczące zaniedbań na obiektach piłkarskich. 
4. Prezentacja gadżetów mających promować Gminę Barczewo. 

Do punktu 1. 
Jednym z omawianych na spotkaniu tematów był wniosek dotyczący połączenia imprez 
Barczewianina Roku z Aniołami Sukcesu. Wszyscy uczestniczący w spotkaniu jednogłośnie 
poparli wniosek o połączenie obu imprez. Uroczysta gala odbędzie się 19 marca. 
  
Do punktu 2. 
Kolejnym punktem spotkania było sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Promocji 
Gminy. Przedstawiono zakres działalności CKiPG. Poruszono kwestię funkcjonowania 
"Wiadomości Barczewskich". Padła propozycja aby "Wiadomości Barczewskie" zostały 
przeniesione do mającego powstać zespołu ds. promocji. Zostanie również rozpisany konkurs 
na nowego redaktora naczelnego gazety. Komisja przyjrzała się kwestii pozyskiwania przez 
CKiPG środków zewnętrznych, gdzie przewodniczący komisji wyraził swoją negatywną opinie 
odnośnie ilości pozyskiwanych środków oraz osoby odpowiedzialnej za pozyskiwanie tych 
środków.  W trakcie spotkania ustalano w jaki sposób ma wyglądać promocja  gminy oraz czy 
należy ją wykreślić z zakresu obowiązków CKiPG. Miałby powstać wydział promocji, który 
przejmie obowiązek promocji oraz zajmie się pozyskiwaniem środków zewnętrznych. 
Przewodniczący Komisji przedstawia dodatkowo pomysł stworzenia wewnętrznego zespołu 
w CKiPG zajmującego się pozyskiwanie środków zewnętrznych.  Pracownicy CKiPG na prośbę 
Przewodniczącego Komisji przedstawią swoje oczekiwania odnośnie zakupu sprzętu 
potrzebnego im do pracy. Planuje się zorganizowanie w lutym spotkania z pracownikami 
CKiPG. Spotkanie dotyczyć będzie również Skarbca Kultury Europejskiej. 
 

Do punktu 3 
Kolejnym punktem spotkania było pismo otrzymane z W-M Związku Piłki Nożnej. Zaproszono 
przedstawicieli klubów piłki nożnej działających na terenie Gminy Barczewo aby wspólnie 
ustalić strategie działania. Pismo dotyczy zaniedbań na obiektach piłkarskich. Brak poprawy 
infrastruktury może grozić nieprzyznaniem licencji. Pan Caruk proponuje aby napisać pismo 
do W-M Związku Piłki Nożnej o przesunięcie terminów, które nałożył związek. Z-ca 
Burmistrza proponuje aby kwestie dokładnie przemyśleć, oszacować koszty, wystosować 
pismo do związku. Porusza również temat oddzielenia oświetlenia boiska Pisy Barczewo i 
Orlika. Przewodniczący Rady prosi o wystosowanie pisma do Burmistrza z pytaniem w jakiej 



kolejności zostaną wykonane niezbędne naprawy.  Z-ca Burmistrza zapewnił, że w 
najbliższym czasie bramki wymagające naprawy zostaną wymienione. Postanowiono 
stworzyć strategię modernizacji istniejących boisk. Pan Sturlis proponuje aby Gmina 
Barczewo zakupiła siewnik perforacyjny, który w jego opinii pomoże zaoszczędzić na 
renowacji boisk. 
Do punktu 4 
Ostatnim punktem spotkania było przedstawienie przez Centrum Kultury i Promocji Gminy 
gadżetów mający promować gminę. CKiPG przedstawiło również kosztorys. Komisja 
postanowiła przeznaczyć na gadżety kwotę przedstawioną przez CKiPG. Zrezygnowano z 
reklamowych toreb papierowych na rzecz materiałowych.  
 
 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury I Promocji Gminy 

 
Adam Dowgiałło 

 
 

 


